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حمیدرضا صدر، راوی زیبا یی های 
فوتبال و سینما درگذشت

 حمیدرضــا صــدر منتقد 
فوتبال پس  سینما و مفســر 
بیماری  از طی دوران طولانی 
سرطان روز جمعه ۲۵ تیر ماه 
درگذشت. حمیدرضا صدر که 
در ســال های اخیر با بیماری 
ســرطان دســت و پنجه نرم 
می کرد، بامداد جمعه ۲۵ تیر 
ماه دار فانی را وداع گفت.  چند 
روز پیــش، خانواده او از وخامت حال این چهره فرهنگی - ورزشــی و توقف روند 
شیمی درمانی خبر داده بودند.  حمیدرضا صدر متولد ۲۸ اسفند سال ۱۳۳۴ در 
محلات از توابع اســتان مرکزی بود.  وی پیش از حضــور در تلویزیون به عنوان 
کارشــناس فوتبال، به عنوان منتقد فیلم فعالیت می کرد و به نگارش مقاله هایی 
در نشــریات ســینمایی می پرداخت.  مرحوم صدر ســابقه روزنامه نگاری را نیز 
داشــت. وی در رشته برنامه ریزی شــهری تحصیل کرد و در مقطع کارشناسی 
ارشد از دانشگاه تهران فارغ التحصیل شد و مدرک دکترای خود را از دانشگاه لیدز 
در بریتانیــا دریافت کرد. مرحوم صدر فعالیت حرفه ای خود را سالهاســت که در 
عرصه نقد ســینما آغاز کرده و از جمله افرادی بود که به تحلیل سینمای شرق و 
همچنین سینمای جهان می پرداخت.  وی همچنین در ماهنامه سینمایی »فیلم« 
به تحلیل فیلم های سینمای جهان می پرداخت و همچنین در جشنواره فیلم لندن 
نیز شناخته شده اســت. مرحوم صدر زمانی به عنوان منتقد فوتبال در تلویزیون 
حاضر شد و بسیار مورد توجه قرار گرفته و در برنامه »آنسوی نیمکت« به عنوان 
کارشــناس حضور داشــت و همچنین از جمله آثار دیگر مرحوم صدر می توان به 
حضور او در مســتند »تاریخچه شهراورد« اشاره کرد که در این مستند به عنوان 
کارشناس حضور داشــت. درآم دی ب ر ت اری خ س ی اس ی س ی ن م ای ای ران، پسری روی 
سکوها: وقایع نگاری چهار دهه ای فوتبال ایرانی، نیمکت داغ: از حشمت مهاجرانی 
تا الکس فرگوسن و ژوزه مورینیو، تو در قاهره خواهی مرد، سیصد و بیست و پنج، 
پیراهن های همیشه مردان فوتبال: تک نگاری ها و روزی روزگاری فوتبال از جمله 
آثار مرحوم صدر هستند. گروه ورزشی مردم سالاری، ضایعه درگذشت دکتر صدر 

را به خانواده ایشان و جامعه ورزشی کشور تسلیت می گوید.

مرد شماره یک تنیس جهان برای المپیک توکیو 
مشخص شد  

مرد شــماره یــک تنیس 
جهان تصمیم خــود را برای 

المپیک توکیو نهایی کرد. 
بــه گــزارش برنــا، نواک 
جوکوویــچ مرد شــماره یک 
تنیس جهان اعــلام کرد که 
در بازی هــای المپیک توکیو 
شــرکت می کند. این تنیسور 
۳۴ ســاله با اعلام این خبر در توئیتر خود گفت که باعث افتخار اســت که به 
عنوان نماینده صربستان در المپیک شرکت می کند. جوکوویچ پس از قهرمانی در 
مسابقات تنیس ویمبلدون و کسب ۲۰ عنوان قهرمانی گرنداسلم اعلام کرده بود 
مطمئن نیست در بازی های توکیو شرکت می کند. مرد شماره یک تنیس جهان 
در صورت قهرمانی در تنیس آزاد آمریکا و کسب مدال طلای المپیک نخستین 
تنیسوری خواهد بود که با ۴ مقام در گرنداسلم و همزمان مدال المپیک در یک 

سال »طلای اسلم« را کامل می کند.

آقای گل پرسپولیسی ها روی نوار کامیابی!  
مهاجم ســابق پرسپولیس 
بازهم بــرای ماریتیمو گلزنی 
کرد.  بــه گــزارش برنا؛ تیم 
فوتبال ماریتیمــو پرتغال در 
و  تدارکاتی  بازی هــای  ادامه 
آماده سازی پیش فصل خود 
روز گذشــته به مصــاف تیم 
دســته دومی وارزیم رفت و با 
نتیجه ۴ بر صفر پیروز شد. یکی از گل های ماریتیمو را علی علیپور مهاجم ایرانی 

این تیم به ثمر رساند.

جام حذفی جام مربیان استقلالی شد
به گــزارش خبرنگار مهر، 
۳ بازی از ۴ مســابقه مرحله 
یک چهارم نهایی جام حذفی 
کشور انجام شــد که در این 
بازی ها فولاد بر سپاهان غلبه 
کــرد، گل گهــر موفق شــد 
آلومینیوم را شکســت دهد و 
بر پرسپولیس  نیز  اســتقلال 
چیره شد. تنها بازی باقی مانده از این مرحله دیدار بین دو تیم لیگ یکی ملوان 
و خیبر خرم آباد اســت که این دیدار هم بعد از اتمام رقابتهای لیگ یک برگزار 
می شود. گل گهر تنها تیمی بود که تکلیفش در ۹۰ دقیقه مشخص شد و توانست 
آلومینیوم را با نتیجه ۳ بر یک شکســت داده و راهی نیمه نهایی شــود. فولاد و 
استقلال با حکم ضربات پنالتی موفق به عبور از سد سپاهان و پرسپولیس شدند 
تا حضور ۳ تیم گل گهر، فولاد و اســتقلال در نیمه نهایی قطعی شده و از بین 
خیبر و ملوان هم یک تیم دیگر به جمع این ۳ تیم اضافه شود. گل گهر و فولاد 
در حالی همراه اســتقلال به نیمه نهایی راه یافتند هدایت آنها بر عهده دو مربی 
استقلالی، قلعه نویی و نکونام است؛ حضور استقلال با هدایت فرهاد مجیدی به 
همراه گل گهر با هدایت قلعــه نویی و فولاد با هدایت نکونام، جام حذفی را در 

مرحله نیمه نهایی تبدیل به جام مربیان استقلالی کرده است.

رونالدو به یوونتوسی ها اطمینان داد، من اینجا می مانم
رونالــدو  کریســتیانو 
فوق ســتاره پرتغالــی که در 
یورو ۲۰۲۰ هم آقای گل شد، 
به زودی بــه تورین بازخواهد 
دلو  »گاتزتا  نشــریه  گذشت. 
رونالدوی  داد،  اسپورت« خبر 
یوونتوس  باشگاه  به  ۳۶ ساله 
اعلام کرده که تصمیمی برای 
جدایی ندارد و در تمرین پیش فصل تیم هم شــرکت خواهد کرد. به این ترتیب 
ماســیمیلیانو آلگری سرمربی یوونتوس که برای دومین دوره هدایت این تیم را 
برعهده گرفته می تواند روی بازیکن کهنه کار و گلزن تیمش حساب کند. پیش 
از این گفته می شــد ممکن اســت رونالدو به تیم هایی همچون پاری سن ژرمن، 

منچستریونایتد یا اسپورتینگ لیسبون ملحق شود.

کاوه رضایی در فهرست فروش کلوب بروژ
کلوب بروژ بلژیک همچنان 
به دنبال فــروش قطعی کاوه 
نقل وانتقال های  در  رضایــی 
تابســتانی اســت.  به نقل از 
سایت نیوز بلاد بلژیک، کلوب 
بروژ بازیکنانی زیادی در خط 
حمله دارد اما به دنبال فروش 
برخی از آنها و جذب مهاجمان 
جدیدی اســت. کاوه رضایی و میشائیل کرمنیک دو مهاجمی هستند که کلوب 
بروژ آنها را در فهرست فروش قطعی خود در نقل وانتقال های تابستانی قرار داده 
است. کاوه رضایی که در دو فصل اخیر به صورت قرضی برای شارلوا بازی کرده 
همچنــان یک فصل دیگر با کلوب بروژ قرارداد دارد. کلوب بروژ حتی در صورت 
فروش قطعی کاوه رضایی و میشائیل کرمنیک باز هم با در اختیار چهار مهاجم 

دیگر با ترافیک سنگینی در خط حمله اش مواجه است.

اخبار کوتاه

اســتراتژی یحیی بــرای عبور از اســتقلال در مرحله 
نیمه نهایی جام حذفی، اصلا جواب نداد.

به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، سرمربی قرمزها 
مانند سال گذشــته در ضربات پنالتی مغلوب آبی ها شد 
تا باز هم پرســپولیس با این مربــی موفق در جام حذفی 

ناکام باشد.
یحیی کــه پیش از این و در اولین مقطع که به عنوان 
سرمربی روی نیمکت قرمزها نشست در فینال مسابقات و 
در ضربات پنالتی مغلوب سپاهان شد همچنان نتوانسته با 
پرسپولیس در ضربات پنالتی موفق باشد. او فصل گذشته 
و در مرحلــه نیمه نهایــی در حالی که تا دقیقه ۹۳ دو بر 
یک از اســتقلال پیش بود و روی ابرها قدم بر می داشت 
اما در ضربات پنالتی مغلوب شــاگردان فرهاد مجیدی و 
اســتقلال شــد. در آن بازی چینش بد یحیی در ضربات 
پنالتی باعث شــد تا از همان ضربه اول مشــخص شــود 

قرمزها برنامه ای برای ضربات پنالتی ندارند.
البتــه در خبرها بود که پرســپولیس حســابی برای 
ضربات پنالتی تمرین کرده اســت اما خروجی تمرین تیم 

در ضربات پنالتی، این بود که پرسپولیس حذف شود.
امســال در یک چهارم نهایی جام حذفی باز هم شاهد 
تقابل ســرخابی ها مانند سال گذشــته، بازی برای تعیین 
برنده به ضربات پنالتی کشــیده شد اما این بار ۲ تعویض 
یحیی عیسی آل کثیر و مهدی عبدی نتوانستند ضربه های 
خود را به تور دروازه آبی ها بچسپانند تا علی رغم مهار یک 
ضربه پنالتی توســط حامد لک باز هم مغلوب اســتقلال 

شوند و از گردونه مسابقات حذفی کنار برود.
تصمیم های لحظه آخری  یحیی در این مسابقه بزرگ، 
کاملا به ضرر پرسپولیس تمام شدند هر چند مصدومیت 
میلاد ســرلک که یکی از پنالتی زن های پرسپولیس بود 
کار را برای یحیی در ادامه سخت کرد تا سرمربی قرمزها 
برای دومین سال متوالی در جام حذفی به وسیله استقلال 

حذف شود.
یک نکته مهم هم اینکه در ضربات پنالتی، شانس هم 
دخیل اســت و علاوه بر شانس درخشش دروازه بانها هم 
در مهار ضربات پنالتی مهم اســت. نکته مهم دیگر اینکه 
روحیه بازیکنان برای اینکه پشت ضربات پنالتی هم بروند 

تاثیرزیادی در موفقیت دارد. 
مربی برخی اوقات چینش را بــه صورت قطعی انجام 
می دهــد و برخی اوقــات هم به بازیکنــان می گوید چه 
کســانی می خواهند پنالتی بزننــد و آنهایی که می توانند 

پشت توپ بروند.
به هر حال  تیم اســتقلال در این بازی برنده شــد و 
شاگردان فرهاد مجیدی موفق شــدند به جمع چهارتیم 
برتر راه پیدا کنند تا شــانس اول عنوان قهرمانی در جام 
حذفی باشــند  و با کسب جام دل تماشاگران خود را شاد 
نماینــد در اینجا با هم مروری به اخبار این بازی خواهیم 

داشت.
مجیدی: 

می توانستیم بازی را در 90 دقیقه تمام کنیم
ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال گفت: اســتراتژی و 
هدف ما ایــن بود که بــازی را در ۹۰ دقیقه تمام کنیم. 
فرهاد مجیدی در نشســت خبری پس از دربی ۹۶ اظهار 
داشــت:این برد را به هواداران استقلال تبریک می گویم و 
به تیم پرسپولیس و مربیان محترمش هم خسته نباشید 
می گویم. امیدوارم با این برد توانسته باشیم دل هواداران 

را شاد کنیم. 
وی درباره ارزیابی اش از عملکرد علیرضا فغانی در این 
مسابقه و همچنین انتقادات پرسپولیسی ها از وی توضیح 
داد: به نظر من داوری هیچ مشکلی نداشت و فغانی خیلی 

خوب سوت زد. 
ســرمربی تیم فوتبــال اســتقلال دربــاره نارضایتی 
بازیکنانش از وضعیت مالی باشــگاه و اینکه قبل از دربی 
برخلاف پرسپولیســی ها پولی نگرفتند گفت: مشــکلات 
باشــگاه پرسپولیس به ما ارتباطی ندارد اما اگر لازم باشد 
در چنــد روز آینــده می توانیم مفصل در بــاره اتفاقات و 

مشکلات باشگاه استقلال صحبت کنیم.
مجیدی درباره جســورتر بازی کردن تیمش نسبت به 
پرسپولیس و کم بودن تعداد تعویض های استقلال گفت: 
اســتراتژی و هدف ما این بود که بــازی را در ۹۰ دقیقه 
تمام کنیم. موقعیت هم داشــتیم و می توانســتیم از آنها 
اســتفاده کنیم، درباره تعویض ها هم باید بگویم بازیکنان 
به بهترین شــکل وظایفشان را انجام دادند و نیازی هم به 

تعویض نبود.
وی اضافه کــرد: ضربات پنالتی هم مخصوصا در دربی 
مســائل روحی و روانی خــودش را دارد، ســعی کردیم 
بازیکنانــی که از لحاظ روحی و روانــی بالاتر بودند برای 

زدن این ضربات انتخاب کنیم.
ســرمربی تیم فوتبال استقلال درباره اینکه هر دو تیم 
از کیفیت بازی های قبلی به دور بودند و کیفیت وقت های 
اضافی از ۹۰ دقیقه بیشــتر بود، گفت: بازی پرســپولیس 
و اســتقلال همیشه حساس اســت. در این مسابقات هم 
موقعیت کم پیش می آید و هر تیمی از فرصت هایش بهتر 
اســتفاده کند برنده می شود. در دیدار قبلی پرسپولیس با 
اســتفاده از یک فرصت نصفه و نیمه توانست یک بر صفر 

برنده شود.
مجیدی اضافه کرد: دروازه بان ما در آن مســابقه فقط 
یک بار زمین خورد، باز هم می گویم بازی پرســپولیس و 
استقلال حساس است و این حساسیت مانع جذابیت بازی 
می شود. اینجا می خواهم با تمام وجود از بازیکنانم تشکر 
کنم، غیرت، شــرافت، و مردانگی را برای من در این چند 
وقت که در خدمتشــان بودم تعریف کردند. واقعا افتخار 
می کنم مربی تیمی به نام استقلال هستم و این بازیکنان 
با وجود و با شــرف بدون وجود هیــچ دریافتی این گونه 

بازی می کنند.
وی تصریح کرد: به هــواداران می گویم واقعا باید قدر 
این بازیکنان را بدانند، اگر شــاکله این تیم حفظ شــود، 
و مشــکلات مدیریتی اســفناک کنار برود قول می دهم 
استقلال می تواند در آسیا حرف برای گفتن داشته باشد. 
ســرمربی تیم فوتبال استقلال درباره اینکه پاداش ۵۰ 
میلیــون تومانی اش به بازیکنان صحــت دارد، گفت: صد 

درصد این کار را انجام می دهم.
مجیدی در بــاره اینکه خیلی ها اعتقــاد دارند فرهاد 
مجیدی وضعش خوب اســت و به بازیکنانش اعتماد دارد 
و به دلیل دوست داشتن آنها پاداش می دهد، توضیح داد: 
در این 7 بازی ۶ مســابقه را برنده شده ایم و یک بازی به 
تســاوی کشیده شد دوستان بســیار خوبی داشتم که در 
این امر به من کمک کردند. آنها عاشق استقلال هستند و 
دوست ندارند به اینستاگرام و یا سر تمرین بیایند. فقط به 
عشق استقلال به من کمک می کنند. مطمئن باشید برای 

بازی بعدی این پاداش را دو برابر می کنم.
گل محمدی: 

مطهری باید اخراج می شد
ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: دوست داشتم 

دوربین از طرف فوتبال برتر و شــب های فوتبالی نبود تا 
راحت صحبت می کردیم.

یحیی گل محمــدی بعد از دیدار مقابل اســتقلال در 
مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی، اظهار داشت: دوست 
داشتم دوربین از طرف فوتبال برتر و شبهای فوتبالی نبود 

تا راحت صحبت می کردیم.
وجود مجریان رنگی و تحمل آنها برای ما سخت است. 
اگر صحبت نکنم، خیلی ها تمرکز کرده اند که کار را برای 
ما مشــکل کنند و از جاهای مختلف فشار بیاورند که چرا 

صحبت نکردیم.
گل محمدی خاطرنشــان کرد: بازی متعادلی بود، هم 
تیم ما و هم حریف محتاطانه بازی کردند، موقعیت زیادی 
روی دروازه ها نبود و در نهایت پنالتی تیم صعودکننده را 
تعیین کرد. هر تیمی تمرکز بیشتری داشته باشد و بتواند 
پنالتی بیشــتری گل کند برنده می شود که استقلال این 

کار را بهتر انجام داد.
وی افزود: ما مســیر سختی پشــت سر گذاشتیم، ۱۴ 
ماه تمرین داریم و مســابقه می دهیم در حالی که در اروپا 
هم لیگ و هم یورو تمام شــده اســت اما مــا هنوز ادامه 
می دهیــم و وارد ماه پانزدهم می شــویم. این اتفاق برای 
تیم ها مخصوصا ما که مســابقات لیگ قهرمانان آســیا را 
پیش رو داشتیم سخت بود اما من از تک تک بچه ها تشکر 
می کنم که به خاطر این همه انگیزه تیم را اینجا رساندند. 
در لیگ شــانس اول قهرمانی هستیم، سه بازی پیش رو 
داریم که باید تمرکزمان روی لیگ باشد تا قهرمان شویم.
وی در خصــوص داوری بــازی دربــی یادآور شــد: 
در مجموع عالــی بود و تیم داوری خــوب قضاوت کرد. 
صحنــه ای دقیقــه ۱۳ یا ۱۴ بازی بود کــه مطهری باید 
بدون شــک اخراج می شــد. در مجموع تیم فغانی خوب 
قضاوت کرد اما نظر کارشناسان را دیدم که اعتقاد داشتند 

مطهری باید اخراج می شد.
آلرژی یحیی گل محمدی به ضربات پنالتی

پرسپولیس باز هم در ضربات پنالتی به استقلال باخت 
تا برای دومین فصل متوالی، توســط حریف سنتی اش از 

جام حذفی کنار گذاشته شود.
درست اســت که سرمربی پرســپولیس فصل گذشته 
و در ضربات پنالتی توانســت النصر را ببرد و فینالیســت 
لیگ قهرمانان آســیا شود اما این برای چهارمین بار است 
که ضربــات پنالتی خاطره بدی برای یحیی ثبت می کند. 
اولین بار در مرحله نیمه نهایی جام ملتهای آسیا در سال 
۲۰۰۴ بــود که او به عنوان یکــی از بازیکنان تیم برانکو، 
پشــت ضربه پنالتی قرار گرفت اما پنالتی چیپ او را گلر 
چین مهار کرد تــا ایران نتواند به فینال جام ملتها صعود 

کند.
یحیی قطعــا ۱۵ اردیبهشــت ۹۲ را فراموش نخواهد 
کرد. پرسپولیس با ســرمربیگری او به فینال جام حذفی 
رســیده بود اما در شــبی که مهدی مهدوی کیا از دنیای 
فوتبال خداحافظی کرد، پرســپولیس بعد از تساوی ۲-۲ 
با ســپاهان در پایان ۱۲۰ دقیقه، در ضربــات پنالتی به 
حریفش در ورزشگاه آزادی باخت تا تیم اصفهانی قهرمان 

جام حذفی در آن سال شود.
پرســپولیس فصل گذشــته هم در مرحله نیمه نهایی 
جام حذفی در ضربات پنالتی به استقلال باخت تا فرصت 
فینالیســت شدن را از دست بدهد و امسال هم در مرحله 
یــک چهارم نهایی این اتفاق برای تیم یحیی گل محمدی 

تکرار شد تا او به ضربات پنالتی آلرژی پیدا کرده باشد.
مرادمند: 

یک جام به هواداران بدهکاریم
بازیکن تیم فوتبال استقلال ابراز امیدواری کرد تیمش 

در جام حذفی قهرمان شود.
محمدحسین مرادمند بعد از برتری استقلال در دربی 
۹۶، عنوان کرد: ما به هواداران امسال یک جام بدهکاریم.

بازیکن استقلال درباره اینکه فکر می کنید جام حذفی 
قهرمان شوید، گفت: ان شاءالله.

غفوری:
همه در جام حذفی محتاط هستند

وریا غفــوری درباره شکســت دادن پرســپولیس در 
ضربات پنالتی گفت: »بازی حساســی بود. توانســتیم به 
مرحله بعدی برســیم و تمام تمرکزمــان روی بازی های 

بعدی است.«
کاپیتــان اســتقلال در مورد اینکه ایــن تیم به بردن 
پرسپولیس در جام حذفی عادت کرده، گفت: خدا را شکر 

سال قبل هم بردیم. این بازی حیثیتی است. 
وی در مــورد اینکه بازی کســل کننده بود و آیا از آن 
لذت بردند، عنوان کرد: نه، در چند ســال همینطور است. 
در بازی های انجام شده همیشــه نتیجه اینطور بوده، در 
جام حذفی هر تیمی بازی کند محتاط است و باید مراقب 

باشد گل نخورد
مطهری: 

باخت را گردن کسی نمی اندازیم 
و به استقلالی ها تبریک می گویم

مربــی تیم فوتبال پرســپولیس می گویــد زدن ضربه 
پنالتــی تمرکز می خواهد و در یــورو ۲۰۲۰ هم تیم های 

بزرگ دنیا در ضربات پتالتی بازی را واگذار کردند. 
به گزارش خبرگزاری ایسنا حمید مطهری، مربی تیم 
فوتبال پرسپولیس بعد از شکســت تیمش در داربی ۹۶ 
اظهار کرد: هیچ ایرادی نــدارد. تمام تلاش مان را کردیم 
اما متاســفانه نشــد. به تیم و هواداران اســتقلال تبریک 

می گویم. 
او در پاسخ به این پرسش که باخت تیمش در ضربات 
پنالتی به خاطر مســائل فنی بود یا مسائل روحی - روانی 
هــم، گفت: منظورتان را نمی فهمم. فنی یعنی چه؟ ضربه 
پنالتــی تمرکز می خواهــد و در آن لحظــه بازیکن باید 
تصمیم خوب بگیرد. این طبیعی است. در یورو هم دیدید 
کــه بهترین تیم های دنیا به خاطــر ضربات پنالتی حذف 

می شوند. 
مطهری درباره مســائل مالی تیمش هم توضیح داد: با 
۱۰ درصدی که پرداخت شــد مجموع پرداختی ها به 7۰ 

درصد رسید. 
من هم در کنفرانس گفتم کــه برای این بازی به این 
چیزها فکر نمی کنیم. ما بازی را باختیم و گردن کسی هم 

نمی اندازیم و مسئولیتش هم با ماست.
مظلومی:

به هواداران استقلال تبریک می گویم
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال می گوید آبی پوشان 
در داربی ۹۶ پایتخت عملکرد خوبی از خودشــان نشــان 

دادند. 
پرویز مظلومی، عضو هیات مدیره باشــگاه اســتقلال 
در گفت وگو با ایســنا، درباره پیروزی آبی پوشان پایتخت 
مقابل پرســپولیس در یک چهارم نهایی رقابت های جام 
حذفی اظهار کرد: بازیکنان استقلال در این بازی عملکرد 
خوبی داشــتند و اعتقاد من در ابتــدای بازی نیز این بود 

استقلال می تواند برنده داربی باشد.
او ادامه داد: آبی پوشــان در ۱۲۰ دقیقه زحمت زیادی 
کشــیدند و توانســتند نمایش خوبی از خودشــان نشان 
دهند. به نظر من  بازیکنان توان جســمانی خوبی در این 
بازی داشتند و ۱۲۰ دقیقه در بازی دوام آوردند. من این 
پیــروزی را به هواداران تبریــک می گویم و امیدوارم این 

روند به قهرمانی استقلال در جام حذفی منجر شود.
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در خصوص شرایط 
مدیریتی باشگاه و پرداختی های کادر مدیریت به بازیکنان 
گفت: مــا تمام تلاش خود را می کنیــم تا جواب زحمت 
بچه ها را بدهیــم و پرداختی هایی بــه بازیکنان خواهیم 

داشت.
مظلومی در پاسخ به  این ســوال که آیا پاداشی برای 
پیروزی در داربی مد نظر قرار گرفته شــده اســت، گفت: 
پاداش برای برد در داربی در هیات مدیره باشگاه تصویب 

شده است و ما به بازیکنان این پاداش را خواهیم داد.
فغانی:

از ۲ تیم استقلال و پرسپولیس متشکرم
داور برجسته و بین المللی فوتبال ایران ضمن تشکر از 
بازیکنان و کادر فنی دو تیم فوتبال استقلال و پرسپولیس، 
گفت: اگر ســطح اعتراضات و حواشــی در تمامی بازی ها 
اینگونه باشد، تصور می کنم که تنش ها کمتر خواهد شد. 
به گزارش ایســنا، علیرضا فغانی پس از دیدار تیم های 
فوتبال پرســپولیس و استقلال از سری رقابت های مرحله 
یــک چهارم نهایی جام حذفی، که از ســاعت ۱۹:۴۵ در 
ورزشــگاه آزادی تهران برگزار شد و با برتری استقلالی ها 
در ضربات پنالتی به پایان رســید، در رابطه با بازگشتش 
به کشــور و قضاوت در مسابقات جام حذفی و لیگ برتر، 
اظهار کرد: قبــلا هماهنگی های لازم صورت گرفته بود تا 
اگر فرصتی پیش آمد به ایران بیایم و در خدمت باشم که 

خوشبختانه از هفته گذشته این اتفاق رخ داد.
وی در رابطه با تفاوت داوری در مسابقات فوتبال ایران 
و اســترالیا، بیان کرد: در ایران بیشتر باید تمرکز خود را 
روی جمع کردن حاشیه ها قرار دهید اما در استرالیا آن ها 

کار خود را انجام می دهند و شما قضاوت می کنید.
داور برجســته و بین المللی فوتبال ایران در مورد بهتر 
بودن شــرایط مالی داوری در فوتبال ایران و استرالیا نیز 

توضیح داد: با توجه به سطح زندگی، بله اینطور است.
وی در پایــان گفت: از بازیکنــان و کادر فنی دو تیم 
فوتبال استقلال و پرســپولیس تشکر می کنم، اگر سطح 
اعتراضات و حواشی در تمامی بازی ها اینگونه باشد، تصور 

می کنم که تنش ها کمتر خواهد شد.
فرزاد مجیدی: اگر چند فغانی داشتیم، الان 

استقلال قهرمان لیگ برتر بود
کمک سرپرســت تیم فوتبال استقلال تهران می گوید 
عملکرد علیرضا فغانی فراتر از آسیاست و اگر فوتبال ایران 
چند داور دیگر در سطح و کیفیت او داشت در حال حاضر 
استقلال با ۱۰ امتیاز بالاتر قهرمان لیگ برتر فوتبال ایران 

شده بود. 
به گزارش ایســنا، فرزاد مجیدی پس از دیدار تیم های 
فوتبال پرســپولیس و استقلال از سری رقابت های مرحله 
یــک چهارم نهایی جام حذفی، که از ســاعت ۱۹:۴۵ در 
ورزشــگاه آزادی تهران برگزار شد و با برتری استقلالی ها 
در ضربــات پنالتی به پایان رســید، اظهــار کرد: به تمام 

هواداران اســتقلال تبریک می گویم و چند ماه پیش نیز 
گفتم که چند ماه دیگر با شــما بــازی داریم و به جرات 
می گویــم با توجه به اتفاقاتی که در آن مســابقه رخ داد 
حق ما باخت نبود و به هر حال فوتبال اســت و یک روز با 

شکست و یک روز با باخت همراه است.
وی ادامه داد: امیدوارم هواداران واقعی اســتقلال از ما 

راضی باشند و این روند ادامه داشته باشد.
کمک سرپرست تیم فوتبال استقلال تهران در رابطه با 
عملکرد علیرضا فغانی در شهرآورد حذفی پایتخت، گفت: 
فکر می کنــم اگر مثل آقای فغانی چنــد داور در فوتبال 
ایران وجود داشت در حال حاضر استقلال ۱۰ امتیاز بالاتر 
قهرمــان لیگ برتر بود. به او تبریــک می گویم و فراتر از 

آسیاست.
مجیدی با اشــاره بــه اینکه حق هواداران اســتقلال 
بیش از این اســت، در مورد اینکه آیا اســتقلال در جام 
حذفی قهرمان خواهد شد، اظهار کرد: تمام تلاش خود را 

خواهیم کرد و باید ببینیم تقدیر چه خواهد بود.
قائدی: نیازی نبود برای پنالتی ها تمرین کنیم و  

باید در جریان بازی پیروز می شدیم
مهدی قایدی، بازیکن استقلال پس از پیروزی تیمش 
در داربی ۹۶ اظهار کرد: بازیکنان واقعا عالی بازی کردند. 
نیمه اول بازی محتاطانه بــود ولی در نیمه دوم بازی در 
اختیــار ما بود و کلی موقعیت ایجاد کردیم. پرســپولیس 
هم دو موقعیت به دســت آورد که یکی ایستگاهی بود و 
دیگری هم فکر کنم در موقعیت آفســاید بود. ما باید در 
جریان بازی می بردیم ولی خدا را شکر کا در نهایت بردیم 

و دل هوادارنمان را شاد کردیم.
او افزود: نیمه اول کســل کننده بود ولی در نیمه دوم 
موقعیت های زیادی داشتیم. یک پنالتی هم روی فرشید 

اسماعیلی رخ داد که داور ندید.
بازیکن استقلال در پاسخ به این سوال که روی ضربات 
پنالتی کار کرده بودند، گفت: نیازی به این کار نبود. فکر 

نمی کردیم بازی به پنالتی بکشد.
قایــدی دربــاره داوری بیان کرد: ما با نظر ســرمربی 
تصمیم گرفتیم راجع به داوری صحبت نکنیم. آقای فغانی 
قضاوت خوبی انجام دادند و ممنونم که برای قضاوت این 

دیدار آمدند.
او در پایان درباره پاداش هایی که مجیدی به بازیکنان 
استقلال می دهد، گفت: این موضوع خانوادگی است و من 

راجع به آن صحبت نکنم، بهتر است.
یزدانی: دوست دارم با خاطره خوب 

از استقلال جدا شوم
مدافع تیم فوتبال اســتقلال به طور ضمنی اعلام کرد 

که شاید در پایان فصل از این تیم جدا شود. 
سیاوش یزدانی، مدافع تیم فوتبال استقلال بعد از برد 
تیمــش در داربی ۹۶ بیان کرد: بــه هواداران مان تبریک 
می گویم. این کمترین چیزی بود که می توانستیم به آن ها 

هدیه بدهیم.
خیلی خوشحالم که بازی را بردیم. دو تیم خیلی قوی 
با هم بازی داشــتند. به پرسپولیس هم تبریک می گویم. 
بازی خوبی بود.خیلی خوشــحالم و دوست داریم در این 
چنــد بازی که باقی مانده هدیــه خوبی به هواداران بدهم 
و دینــم را ادا کنم.او دربــاره وضعیت خودش هم توضیح 
داد: من در سال اولم در استقلال با کلی مشکل و مسائل 

پزشکی روبه رو شدم. 
این وظیفه من است و دوست دارم با یک خاطره خوب 

از استقلال جدا شوم. 
او در پاسخ به این پرسش که آیا در پایان فصل امکان 
جدا شــدنش از استقلال وجود دارد یا خیر هم گفت: من 
دو سال است که در استقلالم. خیلی خوشحالم که در این 

تیم بازی کردند.
هــواداران درک کنند که من در این دو ســال خیلی 
سختی کشــیدم. خیلی دوســت دارم رقم قرارداد فاش 
شــود تا هواداران بدانند من در این دو سال در استقلال 
چقدر پول گرفتم و چه شــرایطی دارم. امیدوارم با خوبی 

و خوشی تمام شود.
شکوری:

باختمان را گردن در و دیوار نمی اندازیم
به گزارش ایســنا، ابراهیم شــکوری، مدیــر اجرایی 
پرســپولیس پس از شکست سرخ پوشــان در داربی ۹۶ 

اظهار کرد: بازی خوبی بود.
مــا ببازیم هم مصاحبه می کنیــم ولی به داوری و این 
طور مسائل گیر نمی دهیم. آقای فغانی از دوستان ماست 

ولی او بازیکن استقلال را اخراج نکرد. 
فوتبــال اســت و ما در پنالتــی باختیــم و چیزی از 
ارزش های ما کم نمی شــود. ما هنوز در لیگ، تیم نخست 
هســتیم و بهترین تیم ایران و شاید آسیا هستیم. فوتبال 
همین اســت و بازیکنانمان خوب بازی کردند ولی پنالتی 

یک بخشی اش شانس است.
او افــزود: ما به هیچ کــس و در و دیوار گیر نمی دهیم. 
ما فوتبال خوبی بازی کردیم و فوتبال همین است. خیلی 
تیم هــای بزرگ دنیا هم در پنالتی می بازند و در یورو هم 

این اتفاق را دیدیم.

شهرآورد 96 و پیروزی استقلال در ضربات پنالتی

استراتژی یحیی گل محمدی در چینش اشتباه بود؟


